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SVĚT: V poslední době lze sledovat vysoký nárůst případů zdravotních indispozic u mladých
sportovců spojených se srdečními a dýchacími problémy. Přestože je evidentní, že se tyto komplikace
objevují v časové souvislosti s všeobecně prosazovanou povinnou vakcinací a speciálně u sportovců
je tento tlak enormní, k čemuž slouží různá omezení pro neočkované v případu účasti na závodech a
turnajích, sportovní svazy a lékaři se tím vůbec nezabývají, a naopak slouží jako prodloužená ruka
farmaceutické mafie.

  V médiích se stále častěji objevují příběhy profesionálních i amatérských sportovců, kterým se
náhle zhoršil zdravotní stav, často přímo na sportovišti. Vynechme náhlá úmrtí lidí z jiných oborů,
kterých je také stále více, přičemž se nikde nedozvíme, co bylo jejich příčinou a už vůbec se neuvádí,
kolik měl za sebou dotyčný očkovacích dávek. Náhlé úmrtí samozřejmě může potkat každého a
důvod kdysi objasňovaly pitevní zprávy, což se v poslední době neděje, případně je suše
konstatováno, že šlo o infarkt, mozkovou příhodu či embolii, aniž by byly sděleny další okolnosti.
Problémy se srdeční činností, například s arytmií, může mít opravdu také každý, ovšem nikoliv
takový počet aktivně žijících lidí, kteří se věnují sportu na nejvyšší úrovni po celý svůj život a dosud
neměli žádné komplikace. Ve skutečnosti je opravdu známo pár výjimečných případů, kdy například
fotbalisté zkolabovali přímo na hřišti, jenže od té doby se této problematice věnuje mnoho
sportovních lékařů a všichni profesionálové či mládež na určité úrovni podstupují každý rok náročné
fyzické testy, které mají, tedy mimo zkoumání formy, odhalit i možná onemocnění
kardiovaskulárního systému.

Bohužel i přes tuto péči se počty nečekaných kolapsů a úmrtí zvyšují. Měřítkem nejsou příklady
kulturistů fungujících na anabolikách, kde přetížení srdce může vzniknout v závislosti na
nepřirozeném přetížení organismu, i když i u nich došlo letos k mnoha indispozicím končících smrtí.
Alarmující stav je u fotbalistů, kterých je mezi aktivními sportovci skutečně hodně, u hokejistů a
problémy mají třeba i hráči amerického fotbalu či basketbalisté. Nesmíme si však všímat pouze
umírajících hráčů, ale je třeba vidět i ty, kteří jsou staženi ze hry a posléze jsou na marodkách, aniž
by někdo přiznal, co jim je. Dále tu máme neobvyklé poklesy formy, které jsou způsobeny vakcinací,
jen to není nikde přiznáno. Vzpomeňme na Slavii Praha a její výkony těsně poté, co prezident klubu
potvrdil kompletní proočkovanost týmu a následné vypadnutí z dvou evropských pohárů. Toto se
může jevit jako spekulace, nicméně z informací od atletů v redakci víme, že podobné věci se dějí.
S vakcínami není spojené jen narušené okysličování krve potřebné ke špičkovým výkonům, ale také
ztráta orientace a pohybové koordinace, které ustoupí až po určité době od vpichu. Také různé
odstávky soutěží sváděné na covid mohly mít souvislost s tím, že řada hráčů nebyla schopna
nastoupit, ovšem nikoliv kvůli nemoci, důvodem mohla být i hromadná vakcinace a její svedení na
pozitivitu. A to se zabýváme sportovními špičkami s nadstandardní péčí.

Experimentální pseudovakcíny, jak přiznali v rozhovoru samotní Gates i Fauci, mohou přinášet
komplikace, o nichž se dozvíme časem. U sportovců je to o něco rychlejší, protože jsou fyzicky
vytíženější a mladí. Zemře li senior, starší člověk, obézní či nemocný, nikdo se nediví. U mladých lidí
je to však alarmující a je třeba se tím nejen zabývat, ale vakcinace musí být buď zastavena, nebo
nesmí být podmínkou k činnosti sportovce. Například ve Francii nepustí hráče (fotbal, rugby), a to
ani v mládežnické kategorii, na sportoviště bez covidpasu. Navíc odmítají uznat přirozeně získané
protilátky po nemoci či třeba i jen měsíc starou dávku Johnsona, přestože ještě před půlrokem ho
doporučovali. Sportovní svazy tak ignorují rizika a nutí hráče pod pohrůžkou ukončení angažování
v týmu k podstoupení zákroku, který může být dle všech poznatků extrémně riskantním. Klidně
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odsouhlasí či dokonce doporučí dvě dávky Pfizeru během 14ti dní, poté se diví, že dotyčný hráč
zkolaboval.

Začínají se ozývat hlasy bývalých aktivních sportovců volající po pečlivém prošetření všech případů,
kdy sportovci zkolabovali či umřeli. Hysterická média při takových situací buď mlčí, nebo doslova
zvýrazní, že případ nemá nic společného s vakcinací, přestože nemají žádné podklady k takovému
tvrzení, často dodají i to, že to prohlásili členové rodiny sportovce. Podobně se vyjádřila
zmanipulovaná Magda Vašáryová při onemocnění sestry a úmrtí manžela Lasici. Fanatismusmus
jedněch často v minulosti zabíjel druhé. A u sportovně laděných lidí, navíc profesionálů závislých na
finančních odměnách za své výkony, jde nejen o vytváření překážek v zaměstnání. Podobně, jako u
policistů, studentů, zdravotníků v Itálii a Rakousku de facto všech občanů, ale o přímé ohrožení
zdraví a celé kariéry. Reakcí na to je odmítnutí tenisty Djokoviče startovat na Australia open, kde je
podobný požadavek, také na zimní olympiádu v Číně plno lidí z různých, a nejen politických, důvodů
nepojede. Chcete li vnímat souvislosti, jistě pochopíte, jak obrovská rizika tu v rámci vakcinace jsou.
A pokud ne, jděte si pro další v řadě teček a nezapomeňte sebou vzít i své děti.
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